

Bestyrelsesmøde i FriskVind – 05-08-2024

Referant: Thomas S. Bak

Deltagere: Dorthe, Flemming, Alfred, Jeppe, Mark, Anette, Tove, Andreas og Thomas

Fraværende: Torben

Dagsorden:

1. Opfølgning fra sidst (læs seneste referat): <https://friskvind.dk/wp-content/uploads/2024/06/referat10-06-24.pdf?lang=da>

a. Cykelløb

FriskVind cykelløb. Der skal snakkes med Team Theo om setup'et. Formand for Team Theo vil kigge ind i om der kan laves et andet setup hvor vi er mere støtte end arrangør. Det er indtil videre hverken et ja eller et nej (Alfred)

b. Det rullende mødested: grejbank, Hancock, bord, magnetplade, skilte, markedsføring

Grejbank er blevet oprettet og der er blevet lavet et opslag om de er tilgængelige. (Tove)

Der har siden sidst været nogle henvendelser på vognene. Flere har sagt de har set vognene et sted (Dorthe)

Der er blevet taget billeder ift. Hancock. Der er både med og uden trapper (Alfred)

Der er blevet købt et bord til vognen, men det var for smalt. Der kigges ind i en plade der bestilles på mål. Pladen bruges også til skærebret. Så bordet er næsten klar. Pladen kommer til at stå i "klemme" bag ved bordet. (Dorthe)

Magnetplader er bestilt. Det bliver en skinneløsning med magneter så vi kan nøjes med at sætte dem på med dobbelklæbende tape (Dorthe) Også muligt at få sat en løsning op, så skilte kan ses på afstand (Alfred).

Toiletskilte mangler at blive sat på/op.

Snak om mere "aggressiv" markedsføring ift. foreninger m.v. og deltagelse i generalforsamlinger. Forslag om at opdatere og gensende.

2. Det rullende mødested; Afregning for "lån" af vognene (Alfred)

Alfred har bemærket at der er en kryptisk måde at afregne for vognene på, f.eks. at en forening kan bruge en sponsors gratis udlejning. Der ønskes mere klarhed, f.eks. skal vi sikre os vi er forsikret korrekt.

Det blev besluttet sidste år, at den der sponsorerer selv må bestemme hvad de bruger deres gratis udlejning til (Anette) Dette er blevet skrevet rundt til sponsorerne i brev (Dorthe)

Punktet har været diskuteret før

Dorthe fortæller at det rent regnskabsmæssigt passer fint sammen.

Lige nu gælder det mest om at få vognene ud, og senere kan vi så ændre på betingelserne for leje af vogne (Anette) **Det tages op igen på mødet i december.**

Spørgsmål om hvor mange gratis udlejninger der er? Dorthe tæller sammen.

3. Post Nord Danmark rundt 15.8.24 - hvad skal vi gøre?

Ny købmand i Stauning har planer ift. Post Nord Danmark rundt. Han vil gerne hvis vi kunne gå samme om et arrangement. Købmand vil gerne kigge ind i musik og pølser, kaffe og kage. Så stiller vi med vogne (og måske 5-6 mand) (Dorthe) **Der nedsættes et udvalg: Dorthe, Jeppe og Mark** . Ræk ud til 60+, skolen, plejehjem m.m..

Anette har ikke en fridag til at hjælpe. Det er en torsdag og cykelløbet kommer igennem ved 13-14 tiden.

Der lægges op til vi laver et sjovt indslag. F.eks. den der kommer først eller sidst gennem Stauning vinder f.eks. en flaske Whisky. Det lægges op på sociale medier, og så kan det være f.eks. dagbladet griber den.

4. Regnskab

Dorthe gennemgår regnskab for 01-07-2023 til 30-06-2024.

Overskud på samme niveau som sidste år.

Forslag om specifikation til Generalforsamling om det rullende mødested. Dorthe laver dette til bestyrelsen.

Alfred spørger ind til restbeløb på Landdistriktspuljen

5. Strategiplan - Opsamling og afslutning

De fleste har ikke fået den læst til mødet d.d. så punktet rykkes til næste gang.

Alle tænker over hvordan det spiller ind i de udvalg de sidder i.

6. Datoer for kommende møder + generalforsamling.

September: Onsdag d. 18. september kl. 19 hos Anette

Oktober: Generalforsamling torsdag d. 24. oktober i Lem (Smedenens Hus (Alfred spørger rundt)) kl. 19. Vi mødes 17.30. Alfred forhører sig om oplæg (Pia og Eva) til generalforsamlingen.

November: **Foslag:** Konstituerende møde – mandag d. 4. november hos Tove kl. 19

Generelt: Forslag om at vi får nogle unge med på et af vores møder eller særskilt arrangement. Bare en times tid. Både så vi kan få noget inspiration og de kan få smag for det. **Der følges op på det i starten af det nye år.**

7. Generalforsamling

a. Hvem er på valg? Hvem ønsker genvalg? Skal vi til at søge nye kandidater?

5 på valg: Torben, Andreas, Mark, Jeppe, Tove. Alle ønsker genvalg.

b. Hvor?

Se punkt 6.

c. Indhold sammen med generalforsamlingen

Se punkt 6.

8. Julehygge på Bundsbæk - Nedsættelse af udvalget til det overordnede

Dato: Sidste lørdag i november (30. november). Vi får lov at låne alle lokaler.

Tove tager kontakt til standlere. Samme pris som sidste år.

Udvalg: Tove, Jeppe, Dorthe, Anette, Mark.

Juleudvalg mødes inden d. 18. september. – Kl. 16 d. 5. september på Bundsbæk

9. Sognene rundt

Der var snak om hvad der sker i sognene.

10. Evt.

Intet til referatet under dette punkt.